

HOW TO USE GOD'S GREATEST GIFT

Buddy Owens
27 December 2020

- **GET A NEW _____**

"Anyone who belongs to Christ has become a new person. The old life is gone; a new life has begun!" - 2 Corinthians 5:17 (NLT)

"Be made new in the attitude of your minds, and put on the new self." - Ephesians 4:23-24 (NIV)

"Since, then, you have been raised with Christ, set your hearts on things above, where Christ is seated at the right hand of God. Set your minds on things above, not on earthly things. For you died, and your life is now hidden with Christ in God." - Colossians 3:1-3 (NIV)

- **IF YOU _____, GET UP**

"The temptations in your life are no different from what others experience. And God is faithful. He will not allow the temptation to be more than you can stand. When you are tempted, he will show you a way out so that you can endure." - 1 Corinthians 10:13 (NLT)

"Consider it pure joy, my brothers, whenever you face trials of many kinds, because you know that the testing of your faith develops perseverance." - James 1:2-3 (NIV)

"Because [Jesus] himself suffered when he was tempted, he is able to help those who are being tempted." - Hebrews 2:18 (NIV)

"For we do not have a high priest who is unable to sympathize with our weaknesses, but we have one who has been tempted in every way, just as we are—yet was without sin. Let us then approach the throne of grace with confidence, so that we may receive mercy and find grace to help us in our time of need." - Hebrews 4:15-16 (NIV)

- **RIDE WITH YOUR _____**

"We should not stop gathering together with other believers, as some of you are doing. Instead, we must continue to encourage each other even more as we see the day of the Lord coming." - Hebrews 10:25 (GW)

"Let us spur one another on toward love and good deeds." - Hebrews 10:24 (NIV)

- **_____**

"Each one should use whatever gift he has received to serve others, faithfully administering God's grace in its various forms." - 1 Peter 4:10 (NIV)

"God will give you all you need from day to day if you live for him and make the kingdom of God your primary concern." - Matthew 6:33 (NLT)

My New Perspective

I believe Jesus Christ died for my sins and rose again from the dead on the third day. - 1 Corinthians 15:3-4

I am crucified with Christ and I no longer live, but Christ lives in me. - Galatians 2:20

I count myself dead to sin but alive to God in Christ Jesus. - Romans 6:1-14

I am a new creation in Christ; the old life is gone, a new life has begun. - 2 Corinthians 5:17

"The Son has set me free. I am free indeed!" - John 8:36

There is now no condemnation for me because I am in Christ Jesus. - Romans 8:1

Nothing can ever separate me from the love of God in Christ Jesus. - Romans 8:38-39

My body is the temple of the Holy Spirit. - 1 Corinthians 6:19

The Word of God is at work in me. - 1 Thessalonians 2:13

I am being transformed into Christ's likeness with ever increasing glory. - 2 Corinthians 3:18

I can do all things through Christ who gives me strength." - Philippians 4:13

He who began a good work in me will be faithful to complete it. - Philippians 1:6

God is faithful. He will not let me be tempted beyond what I can bear. - 1 Corinthians 10:13

He is able to keep me from falling. - Jude 1:24

Greater is he that is in me than he that is in the world. - 1 John 4:4

God has not given me a spirit of fear, but of power, love and a sound mind. - 2 Timothy 1:7

My light and momentary troubles are achieving for me an eternal glory that far outweighs them all. - 2 Corinthians 4:17

In all things God works for the good of those who love him. - Romans 8:28

God is able to do immeasurably more than all I ask or imagine, according to his power that is at work within me. - Ephesians 3:20

God is for me! Who can be against me? - Romans 8:31

怎樣使用上帝給我最偉大的禮物

巴迪-歐文斯牧師

27 December 2020

● 取得一個新_____

“凡屬基督的人都已經成為新人。舊生命過去了，新生命已經開始！”

- 哥林多後書 5:17

“並要讓聖靈更新你們的思想和心態，要披上你們的新性情。” - 以弗所書 4:23-24

“你們既然和基督一同復活，就應該關注天上的事；基督就在那裏坐在上帝右邊尊貴的座位上。你們要思想天上的事，不要思想地上的事，因為你們今生的生命已經死了，你們真正的生命跟基督一起藏在上帝裏。” - 歌羅西書 3:1-3

● 假如你_____，爬起來

“你們生命中遇到的試探跟其他人經歷的並沒有兩樣。上帝是信實的，不會讓你們遇到你們忍受不住的試探。你們受試探的時候，祂總會給你們一條出路，好使你們忍受得住。” - 哥林多前書 10:13

“親愛的弟兄姊妹，你們遇到患難，要把它當作是大得喜樂的機會，你們知道當信心受到考驗，你們的忍耐力就得以增長。” - 雅各書 1:2-3

“他（耶穌）親身經歷過苦難和試探，因此能幫助我們面對試探。”

- 希伯來書 2:18

“我們這位大祭司體恤我們的軟弱，因為他也曾像我們一樣面對各種試探，只是他沒有犯罪，所以，讓我們坦然無懼地來到我們施恩上帝的寶座前接受他的憐憫，我們就會在最需要恩典的時候尋着恩典，得到幫助。” - 希伯來書 4:15-16

● 和你的_____同行

“不可像某些人那樣忽略聚會，倒要彼此鼓勵，特別是主再來的日子越來越近了。” - 希伯來書 10:25

“我們要設法激勵大家彼此相愛、行善。”

- 希伯來書 10:24

● _____

“上帝把他豐富多樣的屬靈恩賜分給了你們各人，你們要好好運用這些恩賜，彼此服侍。” - 彼得前書 4:10

“你們要以追求上帝的國為最重要的事，過公義的生活，祂就會賜你們一切所需要的。” - 希伯來書 6:33

我的新觀點

我相信基督為我們的罪死了，並在第三天從死人中復活了。 - 哥林多前書 15:3-4

我已經與基督同釘十字架，現在活着的不再是我，乃是基督在我裏面活着。 - 加拉太書 2:20

我這樣看自己：在罪面前是死的；藉着基督耶穌，在上帝面前是活的。 - 羅馬書 6:1-14

我在基督裏，已經成為新人；舊生命過去了，新生命已經開始。 - 哥林多後書 5:17

神子讓我得自由，我就真正自由了！ - 約翰福音 8:36

我不會被定罪，因為我屬於基督耶穌。 - 羅馬書 8:1

在基督耶穌裏，沒有甚麼能使我跟上帝的愛分開。 - 羅馬書 8:38-39

我的身體就是聖靈的殿。 - 哥林多前書 6:19

上帝的道在我裏面不斷地起作用。 - 帖撒羅尼迦前書 2:13

我變成主的形狀，榮上加榮。 - 哥林多後書 3:18

因為藉着那賜給我力量的基督，我凡事都能做。 - 腓立比書 4:13

上帝既然在我心中開始了這美善的工作，就必定完成它。 - 腓立比書 1:6

上帝是信實的，祂不會讓我遇到我忍受不住的試探。 - 哥林多前書 10:13

祂能保守你們不會背離信仰。 - 猶大書 1:24

那在你們裏面的，比那在世界上的更大。 - 約翰壹書 4:4

上帝所賜給我的，不是恐懼、膽怯的靈，而是有能力、愛心、自律的靈。 - 提摩太後書 1:7

我目前的苦難輕微而短暫，但它們帶給我的榮耀卻是無法衡量並且永遠長存。 - 哥林多後書 4:7

上帝使萬事一同效力，讓那些愛上帝的人得益處。 - 羅馬書 8:28

上帝藉着在我裏面運行的莫大能力，成就一切遠遠超過我所求所想的事。 - 以弗所書 3:20

上帝站在我這邊，誰還能跟我作對呢？ - 羅馬書 8:31